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PROTOKÓŁ Nr LVIII/2018 
z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 

z dnia 7 września 2018 r. 
 

 
 

Ustawowa liczba Radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 10 
Liczba radnych nieobecnych na sesji                     4 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                1300 

 

 

 

Radni obecni na sesji: 
 

1. Bartosz Borkowski 
2. Władysław Czerwiński 
3. Michał Gaczkowski 
4. Sebastian Gaik 
5. Ireneusz Kuczyński 
6. Jan Ratajczyk 
7. Adam Stobiecki 
8. Paweł Wąs 
9. Mirosław Włóka 
10. Konstanty Ruciński 

 

Radni nieobecni na sesji: 
1. Sławomir Szczur 
2. Jacek Ciapała 
3. Rafał Fogiel 
4. Grzegorz Królik 
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 

1. Burmistrz Sulejowa     Wojciech Ostrowski 
2. Skarbnik Gminy       Michał Kieszkowski  
3. Radny Rady Powiatu                                                      Zbigniew Sarlej  
4. Kierownik Referatu Ogólno - Organizacyjnego   Ilona Zawisza  
5. Kierownik Referatu Promocji, Kultury, Turystyki 

i Sportu                                                                           Sławomir Rybak 
6. Kierownik Referatu Nieruchomości i Rolnictwa           Elżbieta Purgał – Gębalska 
7. Podinspektor Referatu Infrastruktury i Gospodarki                                                                  

Przestrzennej                                                                   Wioleta Nawrocka 
8. Dyrektor Miejskiego Zarządu Komunalnego                  Jarosław Miller 
9. Radca prawny       Barbara Balcerzyk – Bojarczuk     
10. Przewodnicząca Zarządu Obwodu                                  Małgorzata Domosławska 
 

Punkt 1 
 

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
 

Otwarcia LVIII sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Radnego Rady Powiatu 
Zbigniewa Sarleja, Burmistrza Sulejowa, kierowników referatów Urzędu Miejskiego oraz 
pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 8 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty uchwał otrzymali. 

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił wniosek  
Burmistrza Sulejowa z prośbą o zwołanie sesji w trybie nadzwyczajnym.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad i zapytał, czy wnosi ktoś zmiany do porządku obrad. 

 
 
Zmiany do porządku obrad wniósł Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski.   
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Wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przystąpienie  Gminy Sulejów do partnerstwa z Gminą Mniszków w celu realizacji 
zadania polegającego na  wykonaniu przebudowy ulicy Krzywej w Przygłowie, działka o nr 
ewid. 979, obręb Przygłów, gmina Sulejów. Inwestycja realizowana będzie w ramach zadania 
inwestycyjnego pn. „Przebudowa ulicy Krzywej w Przygłowie” , która polegać będzie na 
wyprofilowaniu i uzupełnieniu istniejącej nawierzchni tłuczniowej raz wykonaniu 
powierzchniowego utrwalenia emulsją asfaltową na długości przebudowanego odcinka drogi 
270,00 mb dla obszaru Gminy Sulejów. 
 

 
Na obrady sesji przybył Radny Sebastian Gaik.  

 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej  w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał 
pod głosowanie zaproponowaną zmianę do porządku obrad sesji:                                                                              

 
\ 

W głosowaniu brało udział 9 radnych. 
 
za   -          8 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          1     
 

 
Punkt 2 

 
Przedstawienie porządku obrad. 

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad. 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.                                                                                                 
2. Przedstawienie porządku obrad.                                                                                                                                                       
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na  
    lata 2018 – 2025. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r.                                                     
5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na pokrycie deficytu budżetowego oraz  
    spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań.                                                                                               
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/435/2018 Rady Miejskiej                                            
    w Sulejowie z dnia 23 marca 2018 r. w sprawie podziału Gminy Sulejów na okręgi  
    wyborcze oraz ustalenie ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym  
    okręgu wyborczym. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia nieruchomości do gminnego zasobu nieruchomości.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu sprzedaży, podawania                 
    i spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie Gminy Sulejów.   
 
 
 

  9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie  Gminy Sulejów do  
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partnerstwa z Gminą Mniszków w celu realizacji zadania polegającego na  wykonaniu 
przebudowy ulicy Krzywej w Przygłowie, działka o nr ewid. 979, obręb Przygłów, gmina 
Sulejów. Inwestycja realizowana będzie w ramach zadania inwestycyjnego pn. 
„Przebudowa ulicy Krzywej w Przygłowie” , która polegać będzie na wyprofilowaniu                                             
i uzupełnieniu istniejącej nawierzchni tłuczniowej raz wykonaniu powierzchniowego 
utrwalenia emulsją asfaltową na długości przebudowanego odcinka drogi 270,00 mb dla 
obszaru Gminy Sulejów. 

10. Interpelacje radnych – odpowiedzi.                                                                                                                  
11. Wnioski, zapytania i informacje - odpowiedzi.                                                                                        
12. Zakończenie obrad. 

 
Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu w Urzędzie 
Miejskim w Sulejowie. 

 
Uwag do protokołu nie wniesiono. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 
         Zapytał z czyjego polecenia jest nagrywana dzisiejsza sesja Rady Miejskiej w Sulejowie. 
 
 
Kierownik Referatu 
Ilona Zawisza 
        Wyjaśniła, że sesja nagrywana jest z polecenia Pana Burmistrza.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 
         Zapytał do jakich celów nagrywane są sesje Rady Miejskiej w Sulejowie, jeżeli  
         nie są później umieszczane na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie  
         Informacji Publicznej. Założeniem naszym było i jest publikowanie wszystkich nagrań                   
         z sesji. Społeczeństwo tego od nas oczkuje.  
  
 

Punkt 3 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów                   

na lata 2018 – 2025. 
 

 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski. 
 
Na obrady sesji przybył radny Jan Ratajczyk.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 
            Przedstawił pismo Powiatu Piotrkowskiego w sprawie stanowiska Rady Miejskiej                          
            w Sulejowie w sprawie przebudowy drogi powiatowej Nr 1502E Sulejów – Kawęczyn  
            – Krasik w m. Sulejów ul. Taraszczyńska,  
 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
          Zapytał: 
          - Dlaczego finansujemy w 100% budowę chodnika na ul. Lipowej w Poniatowie.  
            Dotychczasowa realizacja odbywała się na zasadzie współfinansowania – 50%. 
 
         - Dlaczego nastąpił tak znaczny wzrost wydatków na Miejski Ośrodek Kultury                                 
           w Sulejowie. Jest to kwota 610.000 zł.  
 
        - Dlaczego ciągle się zmienia kwota na budowę placów zabaw. Teraz  

        przeznaczamy 410.000 zł na plac zabaw w Zalesicach i Podkałku.  
 
 
Radny 
Paweł Wąs 

        Wyjaśnił, że  już Pan Ireneusz Czerwiński Sekretarz Powiatu starał się o budowę chodnika  
         na ul. Lipowej w Poniatowie.    
         Koszt I etapu tego zadania wyniesie 250.000 zł.  
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
       Stwierdził, że klasztor w Witowie to wyjątkowe miejsce. Uważa, że należy wykonać  
       ten chodnik od skrzyżowania do klasztoru. Starostwo Powiatu ma inne zdanie na ten  
       temat, więc chcemy to zadanie zrealizować z własnych środków. Być może nowa Rada  
       Powiatu dołoży nam do tego zadania inwestycyjnego.  
 
 
Radny Rady Powiatu 
Zbigniew Sarlej 
       Wyjaśnił, że obowiązywała umowa, że inwestycje drogowe będą realizowane na  
        zasadzie współfinansowania 50% Rada Powiatu i 50% Rada Miejska.  
        Pan Burmistrz wyraził zgodę, że wybuduje chodnik z własnych środków, a nie będzie  
        dokładał do drogi w miejscowości Koło. 800 – 900 tysięcy to środki pochodzące z Gminy.  
        Starostwo Powiatowe zainwestowało 1.700.000 zł na inwestycje drogowe na terenie  
        Gminy Sulejów w obecnej kadencji gdzie inne gminy dokładają średnio 1.700.00 zł                            
         i więcej.  
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Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
         Wyjaśnił, że w miejscowości Koło odbyło się spotkanie z mieszkańcami w sprawie  
         budowy drogi.  Gmina Sulejów miała przekazać 300.000 zł, Lasy Państwowe 300.000 zł  
        i Marszałek Województwa 200.000 zł.  
        Z uwagi na to, że termin realizacji tego zadania nie został dotrzymany  Marszałek  
        Województwa wycofał się z finansowania tej drogi.  
        Mieszkańcy stwierdzili, że nie należy wykonywać tej drogi na zasadzie  
        współfinansowania ze Starostwem Powiatu.   
        Zadanie to zostało zrealizowane przez Starostwo Powiatu i Lasy Państwowe.   
 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
        Zapytał, jaki zakres prac będzie wykonany przy budowie chodnika na ul. Lipowej. 
 
 
Dyrektor MZK 
Jarosław Miller 
       Wyjaśnił, że będzie to ciąg pieszo – rowerowy o szerokości 2,5 m.  
 
 
Skarbnik 
Michał Kieszkowski 
        Poinformował, że nastąpiły zmiany organizacyjne w Miejskim Ośrodku Kultury 
        w Sulejowie. Zostały wprowadzone zmiany do statutu tej jednostki – przekazano 
        dodatkowe zadania.  
 
 
Radny  
Ireneusz Kuczyński 
      Zostały zabrane środki finansowe przeznaczone na Przedszkole Samorządowe w Sulejowie. 
      Dlaczego podjęto takie decyzje. Dlaczego te dzieci są pokrzywdzone.  
      Nie wykonano także remontu kuchni w tej placówce.  
 
      Zapytał, dlaczego nie wykonano windy i toalety dla niepełnosprawnych  w Przychodni  
      Zdrowia w Sulejowie. 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
        Poinformował, że w 2018 r. otrzymaliśmy dotacje do budowy placów zabaw i dlatego 
        chcemy to zadanie zrealizować. 
        Remont w Przedszkolu Samorządowym będzie wykonany w późniejszym terminie.  
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\ 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
 

W głosowaniu brało udział 10 radnych. 
 
za   -          10 
przeciwnych  -            0 
wstrzymujących  -            0    
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LVII/495/2018 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2018 – 2025.  

 
 
 

Punkt 4 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 r.                                                                                          
 

 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski. 

 
                     

\ 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
W głosowaniu brało udział 10 radnych. 
 
za   -         10 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0    
 
 
 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LVII/496/2018 w sprawie zmiany 
w budżecie gminy na 2018 r. 
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Punkt 5 

 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na pokrycie deficytu budżetowego.  

                                                                                            
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Pan Michał Kieszkowski. 
 
Skarbik Pan Michał Kieszkowski wyjaśnił, że podejmowana uchwała w tej sprawie została 
uchylona przez Regionalną Izbę Obrachunkową.  
 
 
Radny                                                                                                                                                    
Sebastian Gaik    
     Zapytał, który z radców prawnych opiniował poprzedni projekt uchwały.  
              

    
\ 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
W głosowaniu brało udział 10 radnych. 
 
za   -         10 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0   

 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LVII/497/2018 w sprawie zaciągnięcia 
kredytu na pokrycie deficytu budżetowego. 
 
 
 

Punkt 6 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/435/2018 Rady Miejskiej 
w Sulejowie z dnia 23 marca 2018 r. w sprawie podziału Gminy Sulejów na okręgi 

wyborcze oraz ustalenie ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym 
okręgu wyborczym. 

 
 

                                                                                                                                      
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Ogólno – Organizacyjnego Pani Ilona 
Zawisza. 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu brało udział 10 radnych. 
 
za   -         10 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0                                                                                                                       
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LVII/498/2018 w sprawie zmiany Uchwały 
Nr LII/435/2018 Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 23 marca 2018 r. w sprawie podziału 
Gminy Sulejów na okręgi wyborcze oraz ustalenie ich granic, numerów i liczby radnych 
wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

 
 
 
 

Punkt 7 
 

Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia nieruchomości do gminnego zasobu nieruchomości. 
 
 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Elżbieta Purgał – Gebalska Kierownik Referatu 
Nieruchomości i Rolnictwa. 

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

 
W głosowaniu brało udział 10 radnych. 
 
za   -         10 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0    
 
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LVII/499/2018 w sprawie przejęcia 
nieruchomości do gminnego zasobu nieruchomości. 
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Punkt 8 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia odstępstwa od zakazu sprzedaży, podawania 

i spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie                               
Gminy Sulejów. 

 
 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Referatu Promocji, Kultury, Turystyki i Sportu 
Pan Sławomir Rybak.  

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

 
W głosowaniu brało udział 10 radnych. 
 
za   -         10 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0       
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LVII/500/2018 w sprawie wprowadzenia 
odstępstwa od zakazu sprzedaży, podawania i spożywania napojów alkoholowych                          
w miejscach publicznych na terenie Gminy Sulejów. 

 
 

Punkt 9 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie  Gminy Sulejów do 
partnerstwa z Gminą Mniszków w celu realizacji zadania polegającego na  wykonaniu 

przebudowy ulicy Krzywej w Przygłowie, działka o nr ewid. 979, obręb Przygłów, 
gmina Sulejów. Inwestycja realizowana będzie w ramach zadania inwestycyjnego pn. 
„Przebudowa ulicy Krzywej w Przygłowie” , która polegać będzie na wyprofilowaniu                                             
i uzupełnieniu istniejącej nawierzchni tłuczniowej raz wykonaniu powierzchniowego 
utrwalenia emulsją asfaltową na długości przebudowanego odcinka drogi 270,00 mb 

dla obszaru Gminy Sulejów. 
 
 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Miejskiego Zarządu Komunalnego Pan Jarosław Miller.  
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Radny  
Mirosław Włóka 
         Zapytał, co ma Gmina Mniszków do naszej ulicy Krzywej w Przygłowie.  
 
 
Dyrektor 
Jarosław Miller 
       Poinformował, że Gmina Mniszków może nam wykonać tą ulicę za dużo niższą kwotę  
       niż obecni oferenci. Będą to realizować sposobem gospodarczym.  
 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej                     
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

 
W głosowaniu brało udział 10 radnych. 
 
za   -         10 
przeciwnych  -          0 
wstrzymujących  -          0       
 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła Uchwałę Nr LVII/501/2018 w sprawie wyrażenia zgody na 
przystąpienie  Gminy Sulejów do partnerstwa z Gminą Mniszków w celu realizacji 
zadania polegającego na  wykonaniu przebudowy ulicy Krzywej w Przygłowie, działka                        
o nr ewid. 979, obręb Przygłów, gmina Sulejów. Inwestycja realizowana będzie w ramach 
zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa ulicy Krzywej w Przygłowie” , która polegać 
będzie na wyprofilowaniu i uzupełnieniu istniejącej nawierzchni tłuczniowej raz 
wykonaniu powierzchniowego utrwalenia emulsją asfaltową na długości przebudowanego 
odcinka drogi 270,00 mb dla obszaru Gminy Sulejów. 
 

 
 

Punkt 10 
 

Interpelacje radnych. 
 

Radni Rady Miejskiej w Sulejowie nie zgłosili interpelacji.  
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Punkt 11 
 

Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
 

Radny 
Władysław Czerwiński 

         Wnioskował o:      
         - wykonanie stojaków na rowery przy Szkole Podstawowej we Włodzimierzowie, 
         - wycięcie suchego drzewa na ul. Kubusia Puchatka we Włodzimierzowie, 
         - wykonanie chodnika w miejscowości Kałek od drogi w kierunku Kłudzic do łuku drogi  
            w kierunku Przygłowa.  
                                                                                                     

 
Radny 
Konstanty Ruciński 
       Wystąpił o rozważenie nadania placu po byłym przedszkolu przy ul Szkolnej w Sulejowie  
       nazwy im. Heleny Szczęsnej – dyrektorki tego przedszkola.                                                        
       Stwierdził, że prace są już na ukończeniu. 
 

 
Radny 
Mirosław Włóka 

          Poinformował, ze na ul. Łęczyńskiej nr 60 we Włodzimierzowie leżą przewody  
          linii telekomunikacyjnej. Dotyczy to także ul. Polnej.   
 
          Wnosił o wycięcie gałęzi drzew na ulicach: 
          - Nowe Osiedle  - Energetyczna,  
          - Jasna – Grabowa, 
          - od Pana Miszteli wszystkie ulice.  
           
              

  Burmistrz 
  Wojciech Ostrowski 

         Uważa, że należy zorganizować spotkanie i ustalić co i w jakim terminie będzie  
          realizowane. Miejski Zarząd Komunalny przedstawi harmonogram realizacji  
          tych prac.  

 
 

Radny 
Jan Ratajczyk  
  Wnosił, o załatanie dziur przy kościele w miejscowości Witów Kol.   
       Zapytał, jakie są uzgodnienia w sprawie budowy chodnika przy ul. Wschodniej  
       w Zalesicach.   
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Radny  
Paweł Wąs 
      Zapytał, czy jest znany harmonogram prac budowy boiska sportowego w miejscowości 
      Podkałek.  

 
 

Radny  
Michał Gaczkowski 
         Wnosił, o wyczyszczenie znaków drogowych w miejscowości Biała – zakręt do  
          miejscowości Kurnędz. 
           
          Zapytał, czy będzie dokończona budowa oświetlenia ulicznego na odcinku  
          Podlubień – Łęczno. 
 
          Istnieje potrzeba naprawy nawierzchni drogi w Łęcznie od nr 104 – 107.  

 
 
 

Przewodnicząca Zarządu 
Małgorzata Domosławska 
 Wnosiła o przycięcie gałęzi przy drodze do miejscowości Biała. 
            Prosiła o ustawienie znaku „zakaz zatrzymywania” koło Wapienników.  
            Czy jest możliwość ukarania właściciela gruntu przy jeziorku na wapiennikach za  
            istniejący bałagan.  

 
 
 

Radny 
Ireneusz Kuczyński 
  Poinformował, że w Przychodni Zdrowia w Sulejowie nie wykonano toalet dla osób  
        niepełnosprawnych i windy.  
        Po wykonaniu tych zadań jest możliwość przywrócenia gabinetu rehabilitacyjnego.  
        Zapytał, kiedy będzie wykonany remont kuchni w przedszkolu w Sulejowie.   

 
 
 

  Burmistrz 
  Wojciech Ostrowski 

  Uważa, że należy podejmować takie działania żeby utrzymać Przychodnie Zdrowia                                   
         w Sulejowie. 
            
Radny Powiatu 
Zbigniew Sarlej 
        Stwierdził, że wykładnia prawna mówi, że zadaniem własnym gminy jest zapewnienie  
         ochrony zdrowia.   
         Rada Powiatu pomaga tylko w realizacji tego zadania. 
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Mieszkaniec Sulejowa 
Łukasz Ciupa 

       Wnioskował o zabezpieczenie osoby przeprowadzającej dzieci przez ulicę  
       przy Szkole Podstawowej w Sulejowie. 
 
 
 

Radny 
Ireneusz Kuczyński 

       Wnioskował o pogłębienie rowu w ulicy Sadowej oraz wykoszenie traw.  
       Zapytał ile kosztowały festyny -  imprezy organizowane w 2018 r.  
       Poinformował, że należy wykosić trawę przy ul. Dobra Woda.  
       Uważa, że należy wykonać chodnik do stanicy kajakowej przy ul. Klasztornej. 
       Wnosił o podanie całkowitego kosztu rewitalizacji Placu Straży w Sulejowie.  
 
 
 
Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
        - przypomniał radnym o złożeniu oświadczenia majątkowego, 
        - poinformował, że wnioski do budżetu na 2019 r. należy składać do dnia  
          15 września 2018 r., 
        - sesja Rady Miejskiej planowana jest na 27 września 2018 r., 
        - wpłynął protest mieszkańców Uszczyna w sprawie budowy supermarketu „DINO”.  
  
 
 

Punkt 12 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam LVIII sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 7 września 2018 r.                              
o godzinie 1540.                       
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